

СОДЕРЖАНИЕ

Ответы на вопросы редакции «Койнона» о совместности

<i>Деблазио А., Мозер А.</i>	7
------------------------------------	---

ВЫЗОВЫ СОВРЕМЕННОСТИ В ОПТИКЕ ФИЛОСОФИИ И СОЦИОГУМАНИТАРНЫХ НАУК

<i>Хренов Н. А.</i> Эстетика как гуманитарная наука в ситуации становления культурологической рефлексии	13
<i>Ямпольский М. Б.</i> Установление реальности.....	26

СОЦИОКУЛЬТУРНЫЕ ПРАКТИКИ, ИНСТИТУТЫ, ДИСКУРСЫ И МЕНТАЛЬНОСТИ: ДИНАМИКА И ЭВОЛЮЦИЯ

Социокультурные практики жизнеобеспечения

<i>Антонова Н. Л., Латышев Д. М.</i> Практики питания: понятие, виды, функции	51
<i>От редакции. К публикации статьи А. Рабиновича</i>	62
<i>Рабинович А.</i> Старение и долголетие человека: достижения и проблемы	63
<i>Носенко-Штейн Е. Э.</i> О том, на чем держится мир: немного о еврейской благотворительности и еврейской идентичности.....	80
<i>Левченко И. Е.</i> Прощальная встреча (социология похорон)	101

ИДЕИ ВРЕМЕНИ И ФОРМЫ ВРЕМЕНИ

Социально-политические процессы и дискуссии 1990-х

<i>Михайленко В. И.</i> Интеллектуальные рефлексии начала 1990-х гг. на темы постсоветского транзита России.....	116
<i>Камынин В. Д.</i> Политический кризис начала 1990-х годов на Урале: теоретический дискурс уральских политологов	140

Гендерные лики истории

<i>Валькова О. А.</i> Война в биографии женщины-ученого; женщина-ученый в биографии войны	152
<i>Дронишинец Н. П., Дронишинец Ю. А.</i> Гендерный фактор в атомной промышленности.....	164

В ФОКУСАХ ЭМПИРИЧЕСКОЙ СОЦИОЛОГИИ

<i>Калиева Ж. А.</i> Мотиваторы участия казахстанской молодежи в общественных объединениях	183
<i>Брызгалова О. Н.</i> Проектное обучение в системе профессиональной подготовки студентов: цели и проблемы реализации	195

TABLE OF CONTENTS

Answers to the Koinon Editorial Board Questions about Being-in-Common

<i>DeBlasio A., Moser A.....</i>	7
----------------------------------	---

CHALLENGES OF THE PRESENT IN THE OPTICS OF PHILOSOPHY, SOCIAL AND HUMAN SCIENCES

<i>Khrenov N. A. Aesthetics as a Human Science in the Situation of Culturological Reflection Becoming.....</i>	13
<i>Yampolsky M. V. The Establishment of Reality.....</i>	26

SOCIOCULTURAL PRACTICES, INSTITUTIONS, DISCOURSES AND MENTALITIES: DYNAMICS AND EVOLUTION

Sociocultural life support practices

<i>Antonova N. L., Latyshev D. M. Feeding practices: the concept, types, and functions</i>	51
<i>From the editorial board. To the publication of the article by A. Rabinovich</i>	62
<i>Rabinovich A. Ageing and Longevity: Achievements and Problems</i>	63
<i>Nosenko-Stein E. E. The World Wags on It: About Jewish Philanthropy and Jewish Identity.....</i>	80
<i>Levchenko I. E. Farewell Meeting (Sociology of Funerals)</i>	101

IDEAS OF TIME AND FORMS OF TIME

Sociopolitical processes and discussions of the 1990s

<i>Mikhaylenko V. I. Intellectual Reflections of the Early 1990s on the Topics of Post-Soviet Transition of Russia.....</i>	116
<i>Kamynin V. D. The Political Crisis of the Early 1990s in the Urals: Theoretical Discourse of Ural Political Scientists</i>	140

Gender countenances of history

<i>Valkova O. A. War in the Biography of a Woman Scientist; A Woman Scientist in the Biography of War</i>	152
<i>Dronishinets N. P., Dronishinets Yu. A. Gender Factor in the Nuclear Industry.....</i>	164

IN THE FOCUS OF EMPIRICAL SOCIOLOGY

<i>Kalieva Zh. A. Motivators of Participation of Kazakhstani Youth in Public Associations</i>	183
<i>Bryzgalova O. N. Project-Based Training in the System of Professional Training of Students: Goals and Problems of Implementation</i>	195